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Hindra PCB från att nå Mälaren, vårt dricksvatten

PCB från Oxundasjön måste hindras från att nå Mälaren, vårt dricksvatten. I Oxundasjöns sediment

finns ca fem ton PCB som transporterats till sjön via Väsbyån. Läckaget till mark och Väsbyån skedde

på 1960- och 1970-talen. PCB transporteras fortfarande via Väsbyån till Oxundasjön men idag är

mängderna som kommer till Oxundasjön väsentligt mindre än de som lämnar Oxundasjön till Mälaren

(via Rosendalsån) samt det PCB som avgår till luften över sjön.

Från Mälaren hämtar vi vårt dricksvatten och vi behöver göra allt vi kan för att hindra fortsatt

förorening. En majoritet av partierna i Upplands Väsby har ställt sig positiva till att redan i år påbörja

arbetet med de delar i en åtgärdsplan där kommunen kommer att tilldömas ansvar. Detta stod klart i

den omfattande dialogen som partierna hade med Naturskyddsföreningen i Upplands Väsby under

vinter och vår 2021/2022.

Det finns delar som kommunen kan göra trots att ansvarsutredningen ännu inte är slutförd. Det är

angeläget att komma så långt vi kan så snart vi kan. Kommunen behöver ta de steg som vi har

möjlighet till utifrån rådande omständigheter.

Från Miljöpartiet föreslår vi att Kommunfullmäktige ger berörda kontor i uppdrag:

- att ta fram/uppdatera och driva ett kontrollprogram för att fastlägga hur kvarvarande PCB

påverkar förekomsten i mark- och grundvatten samt i utomhus- och inomhusluft

- att se över och göra bedömningar över vilka möjligheter som finns att reducera läckaget till

Mälaren

- att upprätta planer som är möjliga att ta fram trots att ansvarsutredningen inte är färdig
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